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TALENTEN UREN BB? EEN IDEE? 

MR Overleg 
De MR heeft besproken dat we het eerste half uur de vergadering starten intern en het 
laatste kwartier afsluiten intern. Er wordt een terugkoppeling gegeven over de stand van 
zaken. 

Koffie/Thee 
We hebben de vergadering vastgesteld en een terugkoppeling gegeven aan de schoolleider.  
Leerlingpanel van 14:30 uur tot 15:15 uur.  

Nieuws uit de school 
De talenten uren van de middenbouw bevallen goed. Deze worden voor de tweede keer 
gedaan. Over de bovenbouw is gesproken over de onrust en welke consequenties hierbij 
komen kijken. De onderbouw is bezig met het thema over de dierenarts. De meeste scholen 
in Den Helder worden een Blue School. Dit komt door de ligging van de school. Er is een 
update over de formatie. Op de gymdocent na is de formatie voor 2025-2026 rond. De 
communicatie rondom buitenschoolse activiteiten kan in het vervolg beter. 
 

 



 

Tevredenheidspeiling 
We hebben de tevredenheidspeilingen besproken. We bespreken de aandachtspunten voor 
de leraren. De uitslagen van de medewerkers en de leerlingen. 
 

Oracy 
Er wordt toegelicht wat Oracy is en waar het voor is. Om de mondelinge taalvaardigheid te 
stimuleren.  
 

MijnRapportfolio 
MijnRapportfolio mag wat meer gaan leven. De MijnRapportfolio werkgroep komt weer bij 
elkaar. Ouders en leerlingen kunnen hier mogelijk een rol in gaan spelen. Wordt vervolgd. 
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